



新加坡金钻珠宝商会  
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

2nd Dec 2020

Dear Members

**FEEDBACK ON REMOVAL OF CHINESE VERSION OF E-TAX GUIDE "GST : GST AND THE GOLD JEWELLERY INDUSTRY" FROM IRAS' WEBSITE**

Both the English and Chinese versions of the e-Tax Guide “GST: GST and the Gold Jewellery Industry” are published on IRAS’s [website](#). A copy of both guides are appended in this email for your easy reference.

IRAS plans to continue to provide gold jewellers with updated, industry-specific GST guidance through the **English** version of the e-Tax Guide and will be updating it shortly.

However, as the viewership count of the Chinese version of the e-Tax guide has been very low in recent years, IRAS is intending to stop its publication. Your feedback is thus sought, via a short survey, regarding this decision. Please access this link to the survey form: [link to Form SG](#)

You may also access the survey form by scanning the following QR code :



Please note that the e-survey form will be available till **24 Dec 2020**. **Alternatively, you may send your comments/feedback to [info@sja.org.sg](mailto:info@sja.org.sg) for SJA to follow up, by 15 Dec 2020.**

Thank you for your kind attention.

Regards

Singapore Jewellers Association



新加坡金钻珠宝商会  
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

致：全体会员

### 税务局计划从其网站删除中文电子版《税务指南“消费税与黄金首饰业”》的反馈意见

税务局网站均有发布：《税务指南“消费税与黄金首饰业”》的中、英文电子版。此邮件同时附上中、英文电子版的副本，以供您参考。

税务局计划针对特定行业的税务指南进行更新，包括只提供金饰珠宝业最新的英文电子版的《税务指南》。

税务局认为由于近年来《税务指南》中文电子版的点击率非常低，因此决定停止上载。本会将针对税务局的决定寻求您的反馈意见。请根据此链接进行调查：：[link to Form SG](#)

您也可以通过扫描以下的二维码进行调查：



请注意，如果您通过电子调查表格必须在 2020年12月24日 之前完成。或者，您也可以 在2020年12月15日之前将您的反馈意见发送到 [info@sja.org.sg](mailto:info@sja.org.sg)，以便秘书处整理总结。

谢谢您的合作

新加坡金钻珠宝商会